
Notulen KCR, 3/5 
Aanwezig: Charlotte, Natasja, Willemijn, Hubrecht, Jessica, Arco en Femke  
Afwezig: Lucinda, Lesley, Kim 
Datum: 11 februari 2025 
Locatie: Het Akkoord, lokaal groep 8 Tijdstip: 19.30 uur 

Opening 

Hubrecht heet iedereen welkom bij de derde vergadering van het schooljaar 2024-2025. 

Input KCR-leden 

Jessica informeert naar de voortgang van het ontwikkelconcept. Arco geeft aan dat er 
verschillende fasen lopen: de kindroute en ouderroute zijn gestart. Vanaf mei sluiten 
externe partijen aan zoals sportverenigingen, kunst- en cultuurinstellingen, het 
sportplatform, de gemeente, de GGD en het ministerie. Er is echter nog veel werk te 
doen. 

 
Hubrecht wijst erop dat het stickervel dat met enkele kinderen mee naar huis is 
gegeven vooral voor verwarring heeft gezorgd. Het leek een tijdlijn te suggereren, terwijl 
er nog geen concrete plannen zijn. Arco legt uit dat het de bedoeling was dat 
bovenbouwleerlingen hier zelfstandig mee aan de slag zouden gaan. Toen hij ontdekte 
dat het zonder uitleg was meegegeven, heeft hij via Social Schools een verduidelijking 
gestuurd. 
 
Maandag vindt er opnieuw een bijeenkomst plaats met de ouderontwikkelgroep, waarna 
er een nieuwe communicatie naar de ouders volgt. Om ouders niet te overladen met 
informatie wordt er bewust voor gekozen niet te vaak via Social Schools te 
communiceren. 
 
Femke complimenteert hoe de kinderen met elkaar zijn omgegaan tijdens de 
Verwonderreis in september en merkt dat er veel aandacht is voor sociaal gedrag 
binnen de groepen. 
 
Charlotte vraagt zich af, naar aanleiding van diverse berichten op social media over 
privéscholen, of ouders het idee hebben dat Het Akkoord die kant op wil gaan. Of juist 
of ouders door de ontwikkelingen binnen Het Akkoord overwegen voor een privéschool 
te kiezen. Hubrecht, Jessica en Femke geven aan dat zij niet de indruk hebben dat dit 
leeft onder de ouders. 
 
Willemijn merkt op dat er veel toetsen worden afgenomen en dat het delen van de 



cijfers een grote impact kan hebben op de kinderen. Arco bevestigt dat hier aandacht 
voor is, maar dat er, gezien alle lopende zaken, nog geen concrete acties worden 
ondernomen. Er wordt onder andere gedacht aan een portfolio-aanpak als alternatief 
voor cijfers. 

Meeting met OR over Verwonderreis 
Kim en Hubrecht hebben overleg gehad met Astrid van de ouderraad over de 
financiering van de Verwonderreis, die steeds lastiger rond te krijgen is. Hubrecht deelt 
wat er tijdens deze gesprekken is besproken: 

● Het is eindelijk gelukt om een QR-code en betaallink aan de mail toe te voegen, 
zodat betalingen eenvoudiger worden. 

● Kijken of het mogelijk is om het busvervoer stichtingbreed te regelen om kosten te 
besparen. 

● Er is contact geweest met onder andere de OR van de Julianaschool, waar het 
schoolreisgeld door 100% van de ouders is betaald. Zij gebruiken al langere tijd 
QR-code en betaallink. Hiernaast mag de OR wel betaalherinneringen sturen, in 
tegenstelling tot het schoolbestuur. 

● Er kan worden overwogen het bedrag voor de verwonderreis te verhogen en 
daarnaast andere manieren te zoeken om geld in te zamelen. Wel is er zorg dat de 
lasten steeds bij dezelfde ouders terechtkomen. 

Arco merkt op dat het in de toekomst misschien nodig is om solidair te zijn, omdat 
sommige scholen helemaal geen schoolreis meer kunnen bekostigen. 

Inspectierapport peuterspeelgroep 

Charlotte: Positief rapport, ter kennisgeving. 

Wijzigingen pedagogisch werkplan 

Chatlotte geeft aan dat er geen wijzigingen in het werkplan voor de peuters. 
Kleine aanpassingen bij de BSO; Charlotte stuurt deze per mail, zodat iedereen ze kan 
inzien. Hubrecht ondertekent deze vóór de voorjaarsvakantie. 

Nieuw KCR-reglement 

Het reglement is belangrijk voor geschillen en vastlegging van de voorwaarden waaraan 
de KCR moet voldoen. 

Zorg en ondersteuning in combinatie met hoorrecht voor kinderen 



Ter kennisgeving: Per januari is er een nieuwe wet aangenomen; hoor en wederhoor van 
kinderen. Dit betekent dat het wettelijk verplicht is voor leerkrachten om met leerlingen 
in gesprek te gaan over de ondersteuning die zij krijgen, nodig hebben en prettig 
vinden. 

Dit wordt al deels toegepast, maar moet verder worden uitgewerkt. 

Afsluiting 

Hubrecht haalt een relevant krantenartikel aan en sluit de vergadering. 

Actiepunten 

● Charlotte stuurt wijzigingen BSO per mail en regelt met Hubrecht de 
ondertekening vóór de voorjaarsvakantie. 

● Hubrecht tekent het KCR-reglement. 

 
 


